
Referat FAU-Eide skole 
26.februar 2024 19:00-20:00 

Tilstede: Matthias, Marianne, Thomas, Fred Rune, Christen(ref), Stine, Sandra. 

 

Sak 1 – Gjennomgang av KFU 

• De andre skolene begynner å bli skeptisk til 17.mai tog gjennomføring. Saken er 
informert videre til 17.mai komiteen. Saken blir løftet politisk. 

• Det planlegges innsynskrav rundt prosessen rundt kuttene til skolene. Det er 
usikkerhet rundt det juridiske. 

• Nytt KFU-møte om 14 dager. 
 

Sak 2 – 17.mai Eide skole 

17.mai komiteen orientert om hva de forskjellige klassene har ansvar for. Se tabell 
under. Fint at hver klasse allerede begynner å legge planer for å dekke inn sin leveranse. 

 

Noen som har tilgang på bjørketrær? Vi trenger bjørkeris       

 

Sak 3 – Innspill fra elevrådet 

Lyddempende plater. Dette har ikke FAU råd til, men kommunen har lyddempende plater 
– Matthias snakker med Eivind. FAU kan evt hjelpe til å montere. 

Søppeldunker på skolen. Kan man låse opp søppelrom eller sette ut dunk som elevråd 
eller 7.klasse har ansvar for? FAU har ikke andre løsninger. 

 


